
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr V/2019

V Sesja w dniu 5 marca 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto 5 marca 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:55 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Piotr Derejczyk – Wójt
2. Agnieszka Związek - Sekretarz
3. Andrzej Kluczny – Skarbnik
Sołtysi: Krystyna Pluta, Maria Kujawska, Mirosław Zawada, Wojciech Bociąga, Adrian Soboniak, Marta 
Orszulak, Agnieszka Makles, Konstanty Szczypior, Barbara Piątek 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył 
posiedzenie V Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na sesji obecnych było 13 radnych, co stanowi quorum 
niezbędne  do  przeprowadzenia  ważnych  wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał. 
W związku z tym przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji. Powitał zebranych radnych oraz 
pozostałych uczestników obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś propozycje zmian porządku obrad.
Wójt zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad, poprzez wprowadzenie po punkcie 15 punktów:
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Skarbu 
Państwa  nieruchomości,  stanowiącej  własność  Gminy  Miedźno,  położonej  w  Miedźnie  przy  ulicy 
Księżycowej obejmującej działki nr ewid. 1408/14, 1408/15.
17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2019 roku.
18. Podjęcie apelu w sprawie przywrócenia ruchu pasażerskiego na stacji kolejowej „Miedźno”.
Przewodniczący Bęben poddał wniosek Wójta pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany porządku obrad - wniosek Wójta . 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)



Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Porządek obrad został przyjęty.
Przewodniczący Bęben odczytał porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  środków  stanowiących 

fundusz sołecki w budżecie gminy na 2020 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2019-2038
10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej  z Wojewódzkiego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej  z Wojewódzkiego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
14.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
15.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
16.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz 

Skarbu Państwa nieruchomości, stanowiącwej własność Gminy Miedźno, położonej w Miedźnie 
przy ulicy Księżycowej obejmującej działki nr ewid. 1408/14, 1408/15.

17.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2019 roku.

18.Podjęcie apelu w sprawie przywrócenia ruchu pasażerskiego na stacji kolejowej „Miedźno”.
19.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.
20.Interpelacje i wolne wnioski.
21.Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy.

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z IV sesja Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z IV sesji Rady Gminy
Miedźno.



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Protokół z IV sesji Rady Gminy Miedźno został przyjęty.

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.
Radny Wosiński odczytał treść projektu uchwały. Poprosił Radę o przyjęcie przedstawionego projektu 
uchwały. 
Wójt  powiedział,  że  rozpatrywany  wniosek  wskazuje  na  wykreślenie  zapisu  istniejącego  w  obu 
uchwałach,  który  brzmi  „co  najmniej”.  Dodał,  że  faktycznie  pomiędzy  uchwałami  pojawiła  się 
niespójność dotycząca liczy worków. Nadmienił, że nie jest pewien czy zasadnym jest wykreślanie z obu 
uchwał  słowa”  co  najmniej”.  Zapis  ten  powoduje,  że  mieszkańcy  będą  mogli  oddać  większą  liczbę 
worków, a nie określoną. Dodał, że w jego ocenie będzie to niekorzystne dla mieszkańców. 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku - reasumpcja. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Wawrzyniak
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 31/V/2019.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji.
Pracownik  Biura  Rady  powiedziała,  że  obecna  uchwała  wynika  z  wniosku  złożonego  przez 
Wiceprzewodniczącego Graja w sprawie odwołania z Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji  na IV sesji 
Rady Gminy, która odbyła się dnia 22 stycznia 2019 roku. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 32/V/2019.

6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  środków  stanowiących 
fundusz sołecki w budżecie na 2020 rok.
Sołtys Bociąga zapytał czy byłaby możliwość, aby obecny punkt przenieść na kolejną sesję.



Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  porządek  obrad  został  już  przyjęty.  Dodał,  że  uwagi  co  do 
porządku obrad należy zgłaszać w punkcie „ Przyjęcie proponowanego porządku obrad”.
Skarbnik wyjaśnił,  że  uchwała musi  zostać podjęta  do 31 marca  bieżącego roku.  Dodał,  że  uchwała 
została przedstawiona na Komisjach oraz jest dostępna do analizy.
Sołtys Bociąga powiedział, że niektórzy sołtysi zostali wybrani niedawno i nie mieli szans na zapoznanie  
się ze sprawą.
Skarbnik wyjaśniając omówił treść projektu uchwały. 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  środków  stanowiących  fundusz 
sołecki w budżecie na 2020 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  środków  stanowiących  fundusz 
sołecki w budżecie na 2020 rok - reasumpcja. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Agnieszka  Szczypiór, 
Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 33/V/2019.

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa.
Skarbnik omówił treść projektu uchwały.
Przewodniczący Bęben powiedział, że według informacji jakie posiada, dla niektórych sołtysów pobór 
podatku był kłopotliwy. 
Radny Ciesielski zapytał czy każdy podatnik będzie miał indywidualne konto, na które należy wpłacać 
należność.
Skarbnik odpowiedział, że tak. 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 34/V/2019.
O godz. 14.22 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 14.32 Przewodniczący wznowił obrady.
Przewodniczący Bęben poinformował,  że podczas głosowań wystąpił  błąd.  Dodał,  że punkt 4 oraz 6 
należy poddać pod głosowanie jeszcze raz.
Radni przystąpili to ponownego głosowania.
Poprawne głosowanie zostało zamieszczone w protokole, w powyższych punktach.



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
Skarbnik omówił treść projekt uchwały. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 35/V/2019.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 
2019-2038.
Skarbnik omówił treść projektu uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2019-
2038. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 36/V/2019.

10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik  powiedział,  że  projektów uchwał  o  podobnych  nazwach  będzie  kilka.  Dotyczą  one  dwóch 
różnych zadań. Obecny projekt uchwały dotyczy budowy kanalizacji sanitarnej. Następnie omówił treść 
projektu uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 37/V/2019.

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.



Skarbnik  powiedział,  że  jest  to  dokładnie  ta  sama  pożyczka,  którą  omawiał  w poprzednim punkcie. 
Dotyczy innego zadania, którym jest termomodernizacje budynku ZSP w Miedźnie.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 38/V/2019.

12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej z  Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik omówił treść projektu uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki pomostowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 39/V/2019.

13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  pomostowej z  Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik powiedział, że jest to dokładnie ta sama pożyczka pomostowa, którą omawiał w poprzednim 
punkcie. Przeznaczona na termomodernizacje budynku ZSP w Miedźnie.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki pomostowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 40/V/2019.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Skarbnik omówił treść projektu uchwały.



Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 41/V/2019.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Skarbnik powiedział, że projekt uchwały dotyczy termomodernizacji budynku ZSP w Miedźnie.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 42/V/2019.

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 
Skarbu Państwa nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Miedźno, położonej w Miedźnie przy 
ulicy Księżycowej obejmującej działki nr ewid. 1408/14, 1408/15.
Wójt omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący wyraził  opinię,  że Gmina idzie  w dobrym kierunku odbudowując posterunek policji. 
Dodał, że ma nadzieje, że posterunek powstanie jak najszybciej.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  przekazanie  w drodze  darowizny na  rzecz  Skarbu 
Państwa  nieruchomości,  stanowiącej  własność  Gminy  Miedźno,  położonej  w  Miedźnie  przy  ulicy 
Księżycowej obejmującej działki nr ewid. 1408/14, 1408/15. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 43/V/2019.
Wiceprzewodnicząca Miskiewicz zapytała,  czy wiadomym jest  w jakim czasie  zostanie  wybudowany 
posterunek policji.
Wójt  odpowiedział,  że  zgodnie  z  rozmowami,  które  w  tej  sprawie  zostały  przeprowadzone,  czas 
wykonania powinien wynosić od 12 do 18 miesięcy. Dodał, że w roku 2020 posterunek policji powinien 
zostać otwarty.



17.  Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia  Programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2019 roku.
Sekretarz powiedziała, że co roku program ten musi zostać stworzony. Czas podjęcia uchwały przypada 
na koniec marca bieżącego roku. Dodała, że z roku na rok wzrasta liczba zwierząt bezdomnych na terenie 
Gminy  Miedźno.  Na  ten  cel  w  budżecie  Gminy  zabezpieczonych  jest  45.000,00  zł.  Poprosiła  Radę
o podjęcie projektu uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2019 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 44/V/2019.

18. Podjęcie apelu w sprawie przywrócenia ruchu pasażerskiego na stacji kolejowej „Miedźno”.
Wójt zwrócił  się z prośba do Rady o pozytywne zaopiniowanie apelu w sprawie przywrócenia ruchu 
pasażerskiego na stacji kolejowej „Miedźno”. Następnie omówił treść apelu.
Przewodniczący Bęben poparł prośbę Wójta o pozytywne podjęcie apelu. Dodał, że jest to bardzo dobra 
inicjatywa dla mieszkańców na przyszłość. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie apelu w sprawie przywrócenia kolejowego ruchu pasażerskiego na stacji kolejowej „Miedźno”. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Zbigniew Graj, Mirosław Zielonka
Apel nr 1/2019 został przyjęty.

19. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami
Wójt przedstawił informacje z działalności pomiędzy sesjami obejmującą okres od 22 stycznia 2019 roku 
do 4 marca 2019 roku. Stanowi ona załącznik nr 1 do protokołu.
Radny Wosiński zapytał  kiedy można spodziewać się odpowiedzi z Kancelarii  Prezydenta dotyczącej 
jego wizyty na obchodach 80 rocznicy Bitwy pod Mokrą.
Wójt  odpowiedział,  że  na  chwilę  obecną  ciężko  odpowiedzieć  na  to  pytanie.  Dodał,  że  Gmina  na 
początku stycznia bieżącego roku, wystąpiła z prośbą do Prezydenta RP o objęcie patronatem obchodów 
80 rocznicy Bitwy pod Mokrą. Ma nadzieję, że na najbliższej sesji będzie mógł przekazać konkretniejsze 
informacje. 
Sołtys Bociąga poprosił Wójta o zaktualizowanie strony internetowej Gminy Miedźno. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że tego typu prośby należy kierować w punkcie „Sprawy różne”. Nie 
dotyczą one sprawozdania Wójta. 

20. Interpelacje i wolne wnioski
Sołtys Piątek odczytała pismo mieszkańców m. Ostrowy nad Okszą w sprawie wytyczenia drogi polnej 
oraz  utwardzenia  jej  nawierzchni.  Czynniki  te  skutkują  brakiem  możliwości  dojazdu  do  posesji. 



Następnie  zgłosiła,  że  mieszkaniec  ulicy  Brzozowej  w  m.  Ostrowy nad  Okszą  prosi  o  utwardzenie 
nawierzchni  tej  drogi, wychodzącej  od ulicy Cichej.  Kolejne zgłoszenie otrzymała  od mieszkańca m. 
Rywaczki.  Od 3 miesięcy nie zostały odebrane odpady z posesji.  Następne zgłoszenie skierowała do 
radnego Puchały w sprawie zamieszczenia znaku przed zakrętem pomiędzy m. Nowa Wieś a Ostrowy 
nad Okszą. 
Radny Puchała poprosił Przewodniczącego o przygotowanie pisma z wyciągiem z protokołu i przesłanie 
go do Powiatowego Zarządu Dróg. 
Wójt  nawiązując  do  mieszkańca  Rywaczek  powiedział,  że  nie  było  interwencji  od  strony  firmy 
wywozowej, że pojawił się problem z dojazdem do posesji. Dodał, że zostanie sprawdzona przyczyna 
nieodebrania odpadów. Nadmienił, że mogło być to skutkiem zmiany pracownika, który nie wiedział jak 
dojechać do posesji bądź późnego wystawienia koszy przez właściciela posesji. Dodał, że sprawa zostanie 
przeanalizowana i Gmina postara się pomóc ją rozwiązać. Jeśli chodzi o naprawę dróg Wójt powiedział, 
że  Gmina  przygotowuje  duże  inwestycje  drogowe.  Ku  końcowi  mają  się  projekty  dróg  po 
kanalizacyjnych w m. Ostrowy nad Okszą. Odcinki dróg wymienione przez Sołtys Piątek będą w miarę 
możliwości na bieżąco remontowane. Dodał, że Gmina niestety nie jest w stanie od razu reagować na 
tego typu zgłoszenia.  Istnieją takie drogi na terenie Gminy Miedźno, które nie są drogami gminnymi
i Gmina nie może ingerować w ich naprawę. Gorzej jest jednak z drogami należącymi do Skarbu Państwa 
ponieważ  są  to  drogi,  które  nie  mają  żadnej  infrastruktury.  Są  to  drogi  polne.  Nie  były  one  nigdy 
dostosowane do położenia nawierzchni asfaltowej. Nadmienił, że w przypadku ulicy Ogrodowej projekt 
również jest realizowany. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz poinformowała, że od dnia 22 stycznia 2019 r. do 4 marca 2019 r. do 
Biura Rady wpłynęły następujące pisma:

• informacja Związku Komunalnego Gmin ds. Wodociągów i Kanalizacji o podjęciu uchwały Nr 
11/19 w sprawie zmiany Statutu Związku Komunalnego Gmin ds. Wodociągów i Kanalizacji w 
Częstochowie;

• zawiadomienie  Wojewody Śląskiego o  wszczęciu  postępowania  nadzorczego  nad uchwałą  Nr 
16/IV/2019 w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Miedźno;

• rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody Śląskiego  dotyczące  uchwały  Nr  16/IV/2019  w sprawie 
zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Miedźno.

Są one dostępne dla zainteresowanych w Biurze Rady.
Sołtys Bociąga jeszcze raz powiedział, że prosi o zaktualizowanie strony internetowej Urzędu Gminy.
Wójt odpowiedział, że strona jest na bieżąco aktualizowana. Jednak poprosił o dokładne sprecyzowanie 
jakie informacje nie są aktualne.
Sołtys Bociąga odpowiedział, że na stronie internetowej znajdują się zakładki, które nie są aktualizowane 
od 6 lat. Dodał, że numery kontaktowe nie są aktualne. Nadmienił, że firmy wywożące nieczystości na 
terenie Gminy także są niewłaściwe. Adres e-mail podany na stronie Urzędu jest nieczytelny.
Wójt powiedział, aby Sołtys Bociąga skontaktował się z pracownikiem, który zajmuje się aktualizacją 
strony Urzędu, w celu wyjaśnienia sprawy. Dodał, że strona internetowa jest dość obszernym serwisem. 
Jeżeli  chodzi  o  firmy  wywozowe  to  na  stronie  Urzędu  znajdują  się  również  firmy,  które  posiadają 
licencję, ale nie koniecznie obsługują Gminę Miedźno. 
Sołtys Bociąga poprosił również o usunięcie usterek w Izbie Pamięci w Mokrej, aby zapobiec zalewaniu 
elewacji budynku.
Wójt odpowiedział, że zgłosi tę sprawę Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, która odpowiada za Izbę 
Pamięci w Mokrej.
Radna Szymonik powiedziała, że mieszkańcy Ostrów nad Okszą mają problem z płatnością podatku. Nie 
wiedzą  gdzie mogą tego dokonać.  Dodała,  że dostała  informację,  że takiej  czynności  mogą dokonać
w punkcie  opłat,  który  znajduje  się  w sklepie  Lewiatan.  Poprosiła  o  wywieszenie  informacji  o  tym 
punkcie.  Poprosiła  również,  aby taką  informację  zamieścić  na  drzwiach  remizy OSP,  ponieważ tam 
wcześniej była pobierana opłata przez inkasenta i najczęściej właśnie tam mieszkańcy się pojawiają. 
Wójt  odpowiedział,  że  taka  informacja  nie  była  ogłoszona  wcześniej  ponieważ  uchwała  w  sprawie 
uchylenia  uchwały w sprawie  poboru podatków w drodze inkasa została  podjęta  na dzisiejszej  sesji.  
Wprowadziłoby to  jeszcze  większe zamieszanie.  Dodał,  że  taka  informacja  jest  już przygotowywana
i zostanie wywieszona na terenie całej Gminy. 
Radny  Trzepizur  powiedział,  że  w  m.  Władysławów  przy  ulicy  Nadrzecznej  mieszkańcy  musieli 
przenosić dziecko na rękach przez drogę, z której nie spływa woda. 
Wójt  odpowiedział,  że  dobrze  zna  tę  sprawę.  Dodał,  że  jest  to  trudna  sytuacja  ponieważ  nie  ma 



możliwości  odprowadzenia  nagromadzonej  wody.  Jedynie  przez  teren  prywatny,  lecz  to  groziłoby 
zalaniem posesji. Nadmienił, że Gmina pracuje nad tą ciężka dla mieszkańców sytuacją, ale nie może nic 
konkretnego obiecać. 
Sołtys  Kujawska  nawiązując  do  opłaty  podatku  zapytała,  czy  na  nakazie  płatniczym  znajduje  się 
indywidualny numer konta bankowego, czy pieniądze przelewane są na ogólne konto gminne.
Wójt odpowiedział,  że należność należy wpłacać na podany numer bankowy,  który podany został  na 
nakazie płatniczym.
Radna Makles zapytała, czy istniałaby możliwość kontroli wywozu ścieków u mieszkańców, którzy nie 
są podłączeni do kanalizacji sanitarnej. Dodała, że dostała kilka zgłoszeń w tej sprawie.
Wójt odpowiedział, że od początku bieżącego roku Gmina prowadzi taką kontrolę. Dodał, że kontrola 
została rozpoczęta od miejsc gdzie istnieje możliwość podłączenia do kanalizacji. Zostały wysłane pisma 
z  prośbą  o  przekazanie  informacji  dotyczących  zużycia  wody  oraz  sposobu  odprowadzania  odpadu 
ciekłego,  gromadzonego  w każdym gospodarstwie  domowym.  Nadmienił,  że  w m.  Wapiennik  kanał 
posadowiony  jest  głęboko  przez  co  mieszkańcy  mają  utrudnioną  możliwość  podłączenia  się  do 
kanalizacji sanitarnej. Gmina jednak pracuje nad programem dofinansowania tego typu przyłączy. Będzie 
starała się pomóc tym, którzy wyrażą chęć podłączenia się do kanalizacji sanitarnej. 
Sołtys Bociąga powiedział, że jeżeli chodzi o przekazywanie informacji mieszkańcom Gminy Miedźno, 
sugerowałby rozważenie  wprowadzenia  SMS-owego systemu powiadamiania.  Dodał,  że  w sąsiedniej 
gminie funkcjonuje taki system.
Wójt odpowiedział, że już kilkukrotnie ten program w Gminie Miedźno był rozważany. Jednak z kilku 
przyczyn  nie  został  podjęty.  Gmina  nie  posiada  dokładnych  informacji  dotyczących  numerów 
kontaktowych  wszystkich  mieszkańców.  Dodał,  że  jest  to  jednak  jedna  z  możliwych  dróg 
komunikacyjnych,  które  należy  przemyśleć.  Nadmienił,  że  na  chwilę  obecną  nie  da  konkretnej 
odpowiedzi, czy system ten wdroży.
Wójt  w  ramach  sprawozdania  dodał,  że  chciałby  zaprosić  wszystkich  zebranych  na  zebranie  spółki 
wodnej, które odbędzie się 7 marca w ZSP Mokra. 
Przewodniczący Bęben pogratulował nowo wybranym sołtysom. Dodał, że liczy na owocną współpracę.

21. Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
Zdzisław Bęben zamknął obrady V Sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 15:55.
 

Przewodniczący
Rady Gminy Miedźno

 

Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


